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Bestse bioscoop moet waarschijnlijk wijken voor nieuwbouw: ‘Dan gaan we door op een 

nieuwe plek’ 

BEST - Wat gebeurt er met het Biobest Theater als er rond het Bestse station 500 tot 600 

appartementen verrijzen? ,,Ze zullen niet om ons heen bouwen”, zeggen exploitanten 

Robert en Thomas Hoedt. Ze dromen van een nieuwe, betere bioscoop. 
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‘Gaat de bios weg?’, ‘Stoppen jullie?’ Bezoekers stellen geregeld vragen over de toekomst van de 

bioscoop aan de Stationsstraat, nu de plannen voor grootschalige nieuwbouw in de omgeving 

steeds concreter worden. ,,Elke dag”, zegt Thomas. ,,Wat we dan antwoorden? Dat we niet weten 

wat er precies gaat gebeuren, maar dat zeker is dat er iets gaat gebeuren.” 

Rond het Bestse station moeten de komende jaren 500 tot 600 appartementen worden gebouwd. 

Biobest valt binnen het zogeheten plangebied en het voorkeursrecht dat de gemeente instelde. Dat 

laatste is een soort ‘optie tot koop’, bedoeld om de plannen mogelijk te maken. Er ligt volgens 

Robert nog geen concreet voorstel bij de pandeigenaar. ,,Maar ze zullen niet om ons heen gaan 

bouwen. Zo realistisch moeten we zijn.” 

Buurt gaat er niet op vooruit 

De twee, vader en zoon, zijn niet tegen de plannen. ,,Sterker nog, we wachten al twintig jaar op het 

moment dat er iets gaat gebeuren met dit gebied. Sinds in 2002 het spoor ondergronds is gegaan, 

is dat al tegen ons gezegd. Waardoor investeren in het pand lastig is. Voor hoe lang doe je het?” 

De geschiedenis van de één zaal met 207 stoelen tellende bioscoop gaat terug tot de jaren 40. 

Toen zat het gebouw nog vast aan een naastgelegen, inmiddels gesloopt hotel. ,,De afgelopen 

jaren is de buurt er niet op vooruit gegaan. Zeker nu het pand van de voormalige Boerenbond 

hiernaast leegstaat en ook die aanloop wegvalt”, zegt Thomas. 

Lees verder onder de foto: ‘We moeten meer kunnen bieden’ 

https://www.ed.nl/best-meierijstad-en-son/puzzelen-met-het-toekomstige-stationsgebied-van-best-liever-geen-woontoren-daar-vanwege-het-avondzonnetje~af95098a4/
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Bioscoop Biobest in Best. Het aangrenzende pand waar de Boerenbond zat staat al geruime tijd 

leeg. © Jens Verhagen 

Jaarlijks bijna 40.000 bezoekers 

Robert kwam tien jaar geleden al eens samen met andere partijen met een plan voor een impuls, 

met daarin een grotere bioscoop en een appartementencomplex. ,,Dat werd toen weggewuifd. 

Woningen bouwen hier was maar ingewikkeld. Dat is jammer. Dat geldt ook voor alle 

onduidelijkheid voor wat de plannen voor ons betekenen. We horen weinig. Dat voelt wel als een 

valse start.” 

Als iemand om 19.00 uur naar een film wil en die draait bij ons een uur later, gaat hij bij wijze van 

spreken al naar Eindhoven 

Thomas Hoedt 

De wens om de bioscoop, die jaarlijks een kleine 40.000 bezoekers trekt, uit te breiden is er 

intussen nog steeds. Dat is ook nodig omdat het publiek tegenwoordig andere wensen heeft, stelt 

Thomas. ,,Betere stoelen, meer service en meer keuze uit tijdstippen. Als iemand om 19.00 uur 

naar een film wil en die draait bij ons een uur later, gaat hij bij wijze van spreken al naar 

Eindhoven. We moeten meer kunnen bieden.” 

Nadenken over nieuwe bios 

De exploitanten denken daarom al na over hoe een nieuwe Bestse bios er dan uit moet zien. Niet 

langer één grote zaal, maar meerdere kleine. ,,Met één multifunctionele, waar ook 

https://www.ed.nl/best/bestse-bioscoop-moet-waarschijnlijk-wijken-voor-nieuwbouw-dan-gaan-we-door-op-een-nieuwe-plek~ac1a2554/225841241/
https://www.ed.nl/best/bestse-bioscoop-moet-waarschijnlijk-wijken-voor-nieuwbouw-dan-gaan-we-door-op-een-nieuwe-plek~ac1a2554/225841241/
https://www.ed.nl/best/bestse-bioscoop-moet-waarschijnlijk-wijken-voor-nieuwbouw-dan-gaan-we-door-op-een-nieuwe-plek~ac1a2554/225841241/
https://www.ed.nl/eindhoven/bioscoop-beleeft-barre-tijden-maar-er-is-hoop-het-publiek-zal-straks-weer-komen~acac5efd/
https://www.ed.nl/best/bestse-bioscoop-moet-waarschijnlijk-wijken-voor-nieuwbouw-dan-gaan-we-door-op-een-nieuwe-plek~ac1a2554/225841241/
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theatervoorstellingen en feesten kunnen worden gehouden. Een horecagelegenheid erbij en 

misschien ook wel iets van een bowlingbaan. Echt een totaalplaatje. Dat is de droom”, aldus 

Thomas. ,,Of dat dan hier bij het station is of elders in Best, dat moeten we nog bezien.” 

 


